

Appendix
(E.)
No. I.
20th Jany.

The Government of the Province of Lower-Canada in account with Louis Gugy, for sundry Expenditures in his Capacity of Treasurer to the Commission, and one of the Commissioners for the due execution of the Act of the Parliament of the said Province for the relief of Infane Persons and for the support of Foundlings, &c. &c. &c within the District of Three-Rivers, between 11th of April and 31st December 1822, inclusive.

Dr.		Number of Voucher.	£	s.	d.
1822.					
July 4.	To paid the Lady Depositaire of the of the Ursulines for care, &c. of the Infane,	1	52	18	6
"	" Ditto the Hospitalière of do. for sick poor relieved in Hospital,	2	37	1	7
August 6.	E. Hart & Son for a supply of Stationary,	3	3	8	10
Octr. 1.	Ditto Louis Dupont, maintenance of one Child 6 months, and sundries,	4	5	7	6
"	3. Ditto Marie & Marguerite Perigord, for Children maintained,	5	41	13	10
"	4. Ditto Solomon Benjamin, Shoemaker, for 12 pair Shoes for Children,	6	5	5	4
"	" Ditto Marianne Pressé her account,	7	12	11	8
"	" Ditto Marie Turcotte, her ditto,	8	10	14	7
"	7. Ditto L. Edwd. Kimber, sundry articles of Clothing for Children,	9	8	12	11½
"	10. Ditto Dr. Carter, for Medical Attendance on sick Children by desire of the Commissioners,	10	8	17	6
1823.					
Jany. 2.	Ditto The Ursuline Ladies for the care of the Cells, & for 4 persons confined therein for the half year ending December 31st 1822,	11	53	0	2
"	" Ditto the Hospitalière of do. for sundry persons relieved for the same period,	20	9	1	
"	" Ditto Marie & Marguerite Perigord their account for three months care of six Children,	18	15	0	
"	" Ditto Marianne Pressé, her do. for do. of 4 do.	9	15	0	
"	" Ditto Marie Turcotte, her do. for do. of 2 do.	5	7	0	
"	" Ditto Louis Dupont's account for 3 months care of one Child,	2	10	0	
"	" To paid Copying Clerk for drawing out accounts for Legislature.	1	0	0	
1822.	Cr.				
April 10.	By balance in my hands this day,	28	10	5½	
May 9.	By Letter of Credit of this date,	100	0	0	
Sept.	By Warrant of this date,	100	0	0	
1823.					
Jany. 2.	Balance due the Treasurer.	68	18	1	
E. E.		£297	8	6½	£297 8 6½

LS. GUGY, Treasurer and
RENE' KIMBER,
E. LE BLANC. } Commissioners.

Three-Rivers, 10th January 1823.

Appendice
(E.)
No. I.
20e Janyr.

Doit le Gouvernement de la Province du Bas-Canada en Compte avec Louis Gugy pour diverses depenses et deboursés en sa Capacité de Trésorier, et un des Commissaires pour l'exécution de l'Acte du Parlement de la dite Province pour le Soulagement des personnes dérangés dans le District des Trois-Rivières depuis le 11e. Avril jusqu'au 31 Decembre 1822 inclusivement.

Dr.		Numéro des Pièces Justificateurs.	£	s.	d.
1822.					
Juillet 4.	Payé à la Dépositaire des Dames Ursulines pour le Compte des Loges,	1	52	18	6
"	A l'Hospitalière de do. pour le Compte de l'Hopital,	2	37	1	7
Août 6.	" A Ezekiel Hart et fils pour Papeterie,	3	3	8	10
Octr. 1.	" A Louis Dupont pour le maintien d'un Enfant trouvé, 6 mois,	4	5	7	6
3.	" A Marie et Marguerite Perigord leur Compte pour la pension et soins de divers Enfants, fournitures et Ouvrages,	5	41	13	10
4.	" A Soln. Benjamin, Cordonnier, son Compte pour Souliers fournis pour les dits Enfants,	6	5	5	4
"	A Marianne Pressé son Compte pour soins de deux Enfants,	7	12	11	8
"	A Marie Turcotte do. pour do. de deux do.	8	10	14	7
7.	" A Louis Edouard Kimber, pour diverses fournitures pour habiller les Enfants,	9	8	12	11½
10.	" A Dr. Carter pour Médecines et soins aux Enfants par ordre des Commissaires,	10	8	17	6
1823.					
Janv. 2.	" A la Dépositaire des Ursulines pour le Compte des Loges pendant six mois échus 31me. Décembre dernier,	11	53	0	2
"	A l'Hospitalière pour le Compte de l'Hopital pour le même tems pour divers pauvres reçus à l'Hopital,	20	9	1	
"	A Marie et Marguerite Perigord pour le soin des Enfants et diverses fournitures et ouvrages pendant trois mois,	18	15	0	
"	A Marianne Pressé pour do. do. do.	9	15	0	
"	A Marie Turcotte pour do. do. do.	5	7	0	
	Payé à Louis Dupont pour le soin d'un Enfant 3 mois et fournitures,	2	10	0	
"	A un Copiste pour avoir Copié les trois Comptes dans les deux Langues,	1	0	0	
1822.	Avoir				
Avril 10.	Par balance en mes mains ce Jour,	28	10	5½	
Mai 9.	" Lettre de Crédit,	100	0	0	
Sept.	" Warrant,	100	0	0	
1823.					
Janv. 2.	" Balance due au Trésorier,	68	18	1	
S. E.		£297	8	6½	£297 8 6½

LS. GUGY, Secrétaire et
RENE KIMBER,
E. LE BLANC, } Commissaires.

Trois Rivières, 10 Janvier 1823.